
Zapisnik 

sa sjednice Povjerenstva za unaprjeđenje i osiguranje kvalitete visokog obrazovanja (nastavku 

Povjerenstva) od 27. ožujka 2024. godine s početkom 12:30 sati 

 

Prisutni članovi Povjerenstva:  

doc. dr. sc. Tomislav Rudec, mr. sc. Zvonimir Kaprocki, Marina Dubravac, mag. ing. el., dr. sc. Mario 

Dudjak, Miriam Arambašić, Ferdo Bošnjak, izv. prof. dr. sc. Danijel Topić 

 

Neprisutni članovi: 

Ružica Kljajić, dr. sc. Zoran Kovač,  Boris Bajtl,  Luka Kaučić, Sandra Vdoovjak 

 

doc. dr. sc. Tomislav Rudec utvrdio je da postoji kvorum i upitao članove Povjerenstva slažu li se sa 

predloženim dnevnim redom. 

Nije bilo primjedbi i jednoglasno je prihvaćen sljedeći dnevni red 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika 

2. Izvještaj o Anketi za završene studente. 

3. Izvještaj o Anketi o ECTS bodovima i ishodima učenja. 

4. Procjena poželjnih vrijednosti indikatora iz Strategije. 

5. Razno. 

 

Ad.1. 

Usvajanje zapisnika 

Predsjednik Povjerenstva doc. dr. sc. Tomislav Rudec pozdravio je u 12:30 sati na početku sve nazočne 

i predložio glasanje o prihvaćanju zapisnika s prethodne sjednice od 1. prosinca 2023. godine, 

objavljenih na internetskim stranicama kvalitete. 

Zapisnik je jednoglasno usvojeni. 

 

Ad 2. 

Izvještaj o Anketi za završene studente 

Predsjednik Povjerenstva doc. dr. sc. Tomislav Rudec detaljno je izložio rezultate Ankete za završene 

studente te prikazao primjerak ispunjene ankete. 

Ferdo Bošnjak predložio je da se u anketu uvrsti pitanje: Što ste na fakultetu naučili o sebi? 

Nakon analize ankete povela se kraća rasprava o terminu za izbor teme i izradu diplomskog rada i prakse. 

Gospodarstvenici su iznijeli s kojim se izazovima susreću oko izbora i teme i izrade diplomskog rada u 



kojima sudjeluju sa studentima. Zaključeno je da se studentima treba omogućiti da temu biraju od 

studenog do kraja siječnja. 

Predlaže se da se u Odbor za završne i diplomske radove uvrsti i vanjski dionik iz gospodarstva. 

Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 

 

Ad 3. 

Izvještaj o Anketi o ECTS bodovima i ishodima učenja. 

Predsjednik Povjerenstva doc. dr. sc. Tomislav Rudec detaljno je izložio rezultate Anketi o ECTS 

bodovima i ishodima učenja te naglasio da su anketu ispunjavali odlikaši kako bih se dobila objektivna 

slika o ECTS bodovima. 

Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 

 

 

Ad.4. 

Procjena poželjnih vrijednosti indikatora iz Strategije. 

Predsjednik Povjerenstva doc. dr. sc. Tomislav Rudec analizirao je indikatore koji se prate.  Za pojedine 

indikatore određena je referentna točka. 

Marina Dubravac je predložila da se podnosi naknadno Izvješće o održanoj mobilnosti. 

Prijedlog je da se povežu nastavnici i predstavnici tvrtke prilikom izrade završnog/diplomskog rada. 

 

Ad.5. 

Razno 

Ferdo Bošnjak je zamolio za pojašnjenje o svrhama anketa, te što su posljedice ukoliko su rezultati 

ankete loši. Doc. dr. sc. Rudec dao je pojašnjenje. 

Također je predložio da se napravi Anketa o stručnoj praksi koju bi ispunjavali  i studenti i nastavnici. 

 

 

Sastanak je završio u 14:30 sati. 

 

 

 

 


